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Protokoll styrelsemöte S29 2010–11–16

Närvaro: Sofia Mattsson Ordförande
Daniel Perván Sekreterare
Fredrik Andersson Skattmästare
Anders Eriksson Cafémästare
Mazdak Farzone Sexmästare
Albin Rosberg SRD-ordförande
Fredrik Karlsson Programmästare
Sofie Eliasson Øverphøs
Miriam Friberg Informationsansvarig på TLTH

§1 OFMÖ Ordförande Sofia Mattsson förklarade mötet öppnat, 12.07.

§2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.

§3 Adjungeringar Styrelsen beslöt att adjungera Miriam Friberg, Informationsan-
svarig på TLTH.

§4 Föredragningslista Föredragningslistan godkändes med ändringarna

• §9.1 Valspråk

• §9.2 Handlingar till HTM2

• §9.3 Val av funktionärer

§5 Föregående
mötesprotokoll

Inga föregående mötesprotokoll fanns att godkännas.

§6 Information från
Kåren

Miriam Friberg informerade styrelsemötet om att Arkad börjar
imorgon samt att valet till kårfullmäktige är i full gång.

§7 Beslutsuppföljning Styrelsen beslöt att bordlägga punkten om Skyltning till iDét till
S30.
Styrelsen beslöt att bordlägga punkten om Utlåningspolicy till
S30.
Styrelsen beslöt att bordlägga punkten om Bordershopen till S32.
Styrelsen beslöt att bordlägga punkten om Spam i maillådan till
S31.

Uppfölj. köksregler

Sofia M. meddelar att hon har skickat ut mail till funktionärerna.
Fredrik A. noterade att det inte stod något i mailet om huruvida
funktionärerna fick ut besticken under lunchen. Sofia M. tog där-
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för på sig att skicka ut ett nytt, uppdaterat mail med information
om att funktionärerna kan fråga cafépersonalen snällt om att få
låna bestick. Styrelsen beslöt att bordlägga punkten till S30.

Beslutsuppföljningen ser nu ut som följande:

# Ansvarig: Beslut: Beslutat: Rapporteras:
18 Sofia M. Policydokument S10 2009 S31 2010
3 CC, Sofia Skyltning till iDét S17 2010 S30 2010
4 KM, SexM Uppd. utlåningspolicy S18 2010 S32 2010
7 Anders E. Uppd. Bordershop S20 2010 S32 2010
8 Anders E. Inköp av kyl och frys S22 2010 S30 2010

10 Anders E Mötesplanerare FM S24 2010 S27 2010
11 Anders E., Sofia M. Uppföljn. köksregler S24 2010 S30 2010
13 Daniel P. Spam i maillådan S25 2010 S31 2010
14 Mikael R. LiTH-märken S26 2010 S30 2010
15 Daniel P. Julkort S29 2010 S31 2010
16 Fredrik A. Julmys lunch S29 2010 S31 2010
17 Anders E. Fredrik A. Julmys kväll S29 2010 S31 2010

§8 Utskottsrapporter Fredrik A.
Skattmästeriet har haft budgetmöte.

Albin R.
Studierådsordförande meddelar att Rune Kullberg ska skäl-
la på institutionen CS för att de har för få kurser på A-nivå.

Fredrik K.
Programmästeriet har planerat in filmkvällar samt filmlun-
cher i kalendern. Fredrik K. överväger dock att att flytta
dessa lunchvisningar, då de krockar med Studierådsmöte.

Daniel P.
Propagandamästeriet har skickat ut en hel del protokoll gäl-
lande exempelvis sektionsmöte.

Mazdak F.
Sexmästaren har skickat ut mail om KKK och DDD sittning-
en samt förberett sextackfesten.

Sofie E.
Överphöset sitter med stabens ekonomi samt har planerat
för MSJ.

Anders A.
Cafémästeriet planerar att sälja en väldigt massa äpplekaka
samt en beställning från Axfood. Dessutom har det sålts en
massa julmust och toast’s.

Industrimästeriet
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Industrimästeriet förbereder inför Arkad så att de kan rag-
ga på så många företag som möjligt. De är även klara med
sammarbetsfolder, visitkorten och teknikfokusflyers.

§9 Ekonomisk status Fredrik A. meddelar att det snart är sektionsmöte där skattmäs-
taren ska presentera den nya budgeten.

§9.1 Valspråk Daniel P. meddelar att han har mailet ut en sammanställning
över de förslag som inkommit till styrelsen. Styrelsen kom över-
rens om att ett svar bör formuleras, något i stil med att de förslag
som inkommit inte har den kvalité och att motionen därför bör
avslås. Styrelsen beslöt att Daniel P. skulle redovisa alla förslag
till sektionsmötet. Daniel P. skulle därför maila Sofia M. alla för-
slag som inkommit.

§9.2 Handlingar till HTM2 Sofia M. meddelar att hon har mailat ut nya, uppdaterade verk-
samhetsrapporter som inte ska innehålla några stavfel. Styrelsen
beslöt att godkänna verksamhetsrapporterna samt det nya bud-
getförslaget som togs fram under budgetmötet.

§9.3 Val av funktionärer Anders E. meddelar att han vill välja in följande funktionärer:

Per Ahlbom (ada10pah) till Funktionär inom cafémästeriet
Emma Holmberg Ohlsson (ada10eho) till Funktionär inom café-
mästeriet.

Styrelsen beslöt att välja dessa två till funktionärer inom café-
mästeriet.

§10 Svinnet i
Bordershopen

Anders E. meddelar att det finns ett svinn i Bordershopen. Efter
en kort diskussion kom styrelsen fram till att Bordershopen är en
trevlig förmån för våra funktionärer samt att svinnet täcks upp
av styrelsekylen. Styrlsen beslöt att behålla Bordershopen.

§11 Sommarskifteskostna-
der

Anders E. meddelar att sommarskiftet blev dyrare än beräknat.
Innan skiftet beslöt styrelsen att varje deltagare skulle betala 200,00
kr, men trots detta täcktes inte kostnaderna upp. Styrelsen beslöt
att 100,00 kr utöver dessa 200,00 kr skulle betalas av varje delta-
gare. Anders E. fick i uppdrag att driva in denna skuld. Fredrik
A. var den första att betala 100,00 kr.

§12 Meddelanden Sofia M. meddelar att det är Arkad imorgon och att hon tycker
att vi ska besöka Sony Ericsson’s monter, där hon själv kommer
att stå och locka studenter till sig. Sofie M. meddelar att det är
gymnasiedagar och att det finns många ungar som kan tänkas bli
studenter. Fredrik K. meddelar att det är filmkväll ikväll och att
han gärna ser att styrelsen går på den. Det kommer dels säljas D-
tröjor och tygmärken om han lyckas hitta nyckeln till D-shopens
kassa. Mazdak F. meddelar att han kommer börja sälja biljetter
till K-sittningen. Miriam F. meddelar att kårvalet görs för att välja
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folk till kårens högst beslutande organ

§13 Övrigt Microvågsugnarna som finns i styrelserummet ska placeras ut i
iDét för att göra microkön kortare, speciellt nu när E(l)dekvata
är stängt. Styrelsen kom överrens om att Mazdak F. ansvarar för
att detta görs.

§14 OFMA Ordförande Sofia Mattsson förklarade mötet avslutat.

Vid protokollet

Anders Eriksson
Vice Ordförande

Justeras

Sofia Mattsson
Ordförande
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